
ПРОТОКОЛ №24 

засідання постійних комісій з питань соціально-економічного розвитку, інвестиційної 

політики та дерегуляції 

01.05.2024            11.15. 

Місце проведення: зелена зала 

 

Всього членів комісії з питань соціально-економічного розвитку, інвестиційної політики 

та дерегуляції - 7 чол. 

Присутні: С.Воронецький, М.Мураховський, М.Онищук, В.Тимошенко, Р.Ужва. 

Відсутні:  А.Левчук, В.Худецький. 

Запрошені: Кшановська О.В. – в.о. директора Департаменту освіти та науки 

Головує: Воронецький С.І. – заступник голови комісії з питань соціально-економічного 

розвитку, інвестиційної політики 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ 

 

1. Про розгляд звернення  ТОВ «ТАТЛ ТЕХНОЛОДЖІ» щодо впровадження в закладах 

загальної середньої освіти Хмельницької міської територіальної громади інформаційно – 

комунікаційної авторизованої системи «Єдина школа». 

1. СЛУХАЛИ: 

С.Воронецького – 

заступника голови 

комісії 

 

 

 

 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Кшановська О.В. - 

в.о. директора 

Департаменту освіти 

та науки. 

 

Запропонував розглянути звернення  ТОВ «ТАТЛ ТЕХНОЛОДЖІ» 

щодо впровадження в закладах загальної середньої освіти 

Хмельницької міської територіальної громади інформаційно – 

комунікаційної авторизованої системи «Єдина школа». 

 Запропонував перейти до розгляду питання та надати слово для 

виступу Кшановській О.В. – в. о директора департаменту освіти та 

науки. 

 

 

Зазначила, що виклики, які диктує сьогодення, мотивує освітян 

громади постійно вчитися, вдосконалюватися та підвищувати свій 

рівень цифрової грамотності, використовуючи при цьому різні 

платформи для забезпечення навчального процесу в школах громади. 

Повідомила, що  Департамент освіти та науки наразі вивчає питання 

впровадження єдиного цифрового освітнього простору в закладах 

освіти громади. 

В обговоренні проектів рішень взяли участь депутати: С.Воронецький, М.Мураховський, 

М.Онищук, В.Тимошенко, Р.Ужва. 

 

С.Воронецький – 

заступник голови 

комісії 

 

Зазначив, що в ході обговорення питання виникла пропозиція 

звернення ТОВ «ТАТЛ ТЕХНОЛОДЖІ» щодо впровадження в 

закладах загальної середньої освіти Хмельницької міської 

територіальної громади інформаційно – комунікаційної авторизованої 

системи «Єдина школа» взяти до відома. 

Поставив на голосування озвучену пропозицію. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

ВИРІШИЛИ: 

За – 5, Проти – 0, Утрим. – 0, Не голос. – 0. Прийнято. 

1. Звернення  ТОВ «ТАТЛ ТЕХНОЛОДЖІ» щодо впровадження в 

закладах загальної середньої освіти Хмельницької міської 

територіальної громади інформаційно – комунікаційної авторизованої 

системи «Єдина школа» взяти до відома. 

 

Заступник голови       Словян ВОРОНЕЦЬКИЙ 

 

Секретар комісії       Роман УЖВА 


